
7-11-2019 Begrotingsdebat

Voorzitter dank u wel,

Moest even goed kijken…. Maar gelukkig zit u er ook nog na de pauze en bent u 
niet vervangen door een externe voorzitter… scheelt weer tussen de 5 en 900€!

Er worden nog steeds duizenden euro’s uitgegeven bij informatieavonden aan 
externe voorzitters.

Dit soort processen vraagt om een onafhankelijk gespreksleider vind u.

Wij delen uw mening niet, een ambtenaar en of wethouder zou in onze ogen 
capabel genoeg moeten zijn om zich in deze rol te schikken. Hier doet u niet 
anders…. Het is in onze ogen te makkelijk om maar weer eens te gaan inhuren.

Wij zullen hiervoor in de 2e termijn een motie overwegen om u te doen 
bewegen om externe voorzitters/ gespreksleiders alleen in te huren als het 
echt niet anders kan.

Voorzitter,

Een begroting vol met ambities waar onze fractie zich grotendeels in kan 
vinden.

Nu moet ik u wel meegeven de begrotingsambities van de afgelopen jaren te 
hebben teruggelezen, de woorden de boel op orde brengen lijkt elk jaar terug 
te komen…. Ga het nu eens een keer doen!

Lovende woorden over wijkwethouders , meer unanieme” aanpak die de wijk 
ingaan en in gesprek gaan met inwoners. Prima idee, ga dan ook…. En stuur 
niet alleen de heer  Dennis Bodano.

Aardige jongen, is vaak overal bij, maar het mag niet zo zijn dat hij de 
uitgesproken ambities van het college op zich neemt.

Communicatie beleid

In het nieuwe communicatiebeleid nemen wij ook het gewenste taalniveau 
mee. Voor publieksuitingen willen wij het taalniveau B1 hanteren . B1 staat 
voor eenvoudig taalgebruik dat het overgrote deel van de inwoners het 
begrijpt.



Dat is fijn, daar zijn we blij mee…u zal zien dat inwoners meer betrokken gaan 
raken, ook een vorm van participatie.

Nota publieke dienstverlening schreef u dat het contact center eenvoudige 
vragen beantwoord die binnen komen. Waarom noemen zij bij aanname 
telefoon geen naam? Bent u het met ons eens dat dit juistmeer afstand creëert 
tussen op dat moment telefonist(e) en klant/inwoner Rijswijk  was onze vraag…

Tot onze vreugde is dit al direct opgepakt, u was het met ons eens dat dit 
afstand kan scheppen en u heeft het telefoonbeleid hier dan ook op aangepast. 
Waarvoor dank!

wordt er wederom gekeken naar de mogelijkheid voor een ouderenloket op 
het stadhuis?

Er wordt op dit moment niet gekeken naar een loket voor het doen van 
meldingen voor ouderen. In de publieke dienstverlening maken wij geen 
onderscheid naar leeftijd.

Dat bevreemd ons voorzitter,

Staat er iemand met een zakje met zaadjes dan gaat het luikje open van een 
groen loket, komt er een iemand op leeftijd met een vraag die betrekking heeft 
op de digitalisering en of formulierenhulp wordt hij of zij weggestuurd naar 
Stervoorde.

Onze fractie zal in de 2e termijn een motie overwegen om u te vragen te 
onderzoeken of het mogelijk is om deze dienstverlening naar het gemeentehuis 
te halen en of de mogelijkheid te onderzoeken een ouderenloket te creëren in 
het nog te bouwen Huis van de stad.

Openbare orde en veiligheid:

Wij missen nog steeds camerabewaking in deze nota, waarom is de 
mogelijkheid hiervan niet opgenomen in deze nota?

U geeft aan:

Evaluaties in binnen- en buitenland concluderen keer op keer dat

cameratoezicht nauwelijks effect heeft op (gewelds)criminaliteit en overlast.

Ook achteraf blijken camerabeelden zelden iets op te leveren en het



ongewenste gedrag zich te verplaatsen (buiten het beeld). Tegelijkertijd kost

camerabewaking veel geld (aankoop, installatie, onderhoud, iemand om de

beelden te bekijken).

Voorzitter, wat een bijzonder antwoord, er zijn genoeg bewijzen dat er 
gemeentes zijn die niet anders meer willen!

Wat we wel kunnen concluderen is dat de afgelopen jaren met het huidige 
beleid het zwerfvuil, dumpen van drugsafval, het dumpen van grofvuil 
behoorlijk is toegenomen, dat er zelfs door u een lijst met “hot spot lijst” met 
23 hotspots gemaakt.

Zet er toch een camera op, artikel 151 c van de gemeentewet. Vaste camera’s? 
nee, mobiel.

Groots campagne voeren dat Rijswijk er klaar mee is en dat we overtreders 
hard gaan aanpakken, dikke vette boetes gaan uitdelen en overtreders indien 
nodig a publiek zullen gaan tonen. “ kent u deze illegaal vuil dumper?”

Moet u eens opletten hoe snel het mogelijk over is met de “pret”.

Onze fractie zal zich blijven hard maken voor dit instrument. Een rondje langs 
de velden heeft ons steun op geleverd in Rijswijk.

Vervoer:

U heeft het over de visie van het openbaar vervoer en hoe mooi het is als meer 
mensen van het OV gebruik gaan maken.

Mag ik u erop wijzen dat er nog steeds een hele woonwijk met ruim 4000 
inwoners afgesloten is van het OV. Vooral veel minder en invalide mensen hier 
behoorlijk de dupe van zijn. SCHANDE.

Maar er is hoop, EBS een nieuwe vervoerder heeft een deel van de route 
overgenomen van de HTM.

Of het nu bus 23 gaat worden of bus 51, de fractie van RijswijksBelang doet 
oproep aan het college, zorg aub dat in de Muziekbuurt zo snel mogelijk weer 
een bus gaat rijden. Onze fractie zal in de 2etermijn een motie overwegen om u 
hierin te stimuleren.



Economie en werken:

In de aanpassing van de fuzo wordt o.a. het max aan horeca verwijderd in Oud 
Rijswijk.

Heeft u helder wat de gevolgen hiervan kunnen zijn voor de reeds gevestigde 
horeca?

U geeft aan:

Het verwijderen van een plafond aantal horecavestigingen kan ertoe leiden

dat er meer horeca komt, wat kan leiden tot meer concurrentie voor

gevestigde horeca. Tegelijkertijd heeft het verwijderen van een plafond tot

gevolg dat er geen sprake is van 'schaarse vergunningen', waardoor gevestigde

horecaondernemers geen onzekerheid hebben over hoe lang zij met een

exploitatievergunning door kunnen exploiteren.

Denkt u dat de onzekerheid over de lengte van een exploitatie vergunning 
opweegt tegen een mogelijke overkill aan concurrentie aan 
horecaondernemers.

Onze fractie trekt het zeer in twijfel en is helemaal nog niet overtuigd om hier 
steun aan te verlenen.

Wonen:

De ontwikkelmogelijkheden voor de realisatie van woningen voor starters is

onderdeel van de woonvisie en wordt uitgewerkt in de gebiedsvisies.

De corporaties zijn bezig seniorenwoningen te ontwikkelen (op de

Benedictuslocatie en in RijswijkBuiten).

Wat de fractie van RijswijksBelang betreft heeft dit de absolute prioriteit.

Het opgelaten ballonnetje van wethouder van der laar om mogelijk 
arbeidsmigranten woningen te gaan bouwen in het Havengebied, hoeft hij bij 
ons niet mee aan te komen. 

Eerst onze eigen starters en senioren aan een gepaste woning helpen.



Groen en natuur:

Wat ons betreft geen zaadje meer de grond in zonder er een goed 
onderhoudsplan op gezet is.

In het Groenbeheerplan zal worden uitgewerkt hoe verschillende

groengebieden worden beheerd. Om te zorgen dat de kwaliteitsimpuls in het

groen die dit jaar wordt gerealiseerd, de komende jaren geborgd is in het

toekomstig beheer en onderhoud, is vooruitlopend op de vaststelling van het

Groenbeheerplan een aanvullend budget voor beheer en onderhoud van

groen aangevraagd.

U kan hiervoor op onze steun rekenen…!

Bedrijfsvoering:

Wat gaat u eraan doen om het inhuren van externen te beperken?

U:

Per kwartaal wordt afgesproken welke inhuur kan worden beëindigd en welke

inhuur moet doorlopen. Daarnaast starten we in 2020 met recruitment op een

aantal moeilijk te vervullen vacatures (één reden voor inhuur).

Toch een verzoek aan het college hier eens goed naar te gaan kijken, ook 
coalitie partner CDA was hier altijd erg vel op. We begrepen zo’n 20% inhuur…. 
Dat is veel.


